

THIS NOTIFICATION IS IMPORTANT AND REQUIRES IMMEDIATE ATTENTION. IF IN DOUBT, PLEASE SEEK PROFESSIONAL ADVICE. THE MANAGEMENT COMPANY ACCEPTS RESPONSIBILITY FOR THE INFORMATION CONTAINED IN THIS NOTIFICATION AS BEING ACCURATE.

To Unitholders of
Amundi HK MPF Series
Amundi HK – Green Planet Fund (the “Fund”)

28 March 2019

Dear Unitholders,

Annual report and audited accounts of the Fund (the “Report”)

We are writing to inform you that softcopy of the Fund’s annual report and audited accounts in English for the period ending on 30 November 2018 is now available in electronic form on the website www.amundi.com.hk.

Procedure to download:

- 1) Visit www.amundi.com.hk
- 2) Click “Individual Investors”
- 3) Click “Literature/Documents” → “Documentation”
- 4) Click “Amundi HK - Green Planet Fund - Annual report” under “Annual reports”
- 5) Save or print the report

Printed form of the Report will not be distributed, but will be available at the office of Amundi Hong Kong Limited, the Manager of the Fund.

Address of the Manager of the Fund:

Amundi Hong Kong Limited
901-908, One Pacific Place,
No. 88 Queensway, Hong Kong

Concerning enquiries on the above, please contact Amundi Hong Kong Limited, the Manager of the Fund, at (852) 2521 4231.

Yours faithfully,

Amundi Hong Kong Limited

此乃重要通知，敬希即時垂注。如有任何疑問，請尋求專業意見。基金經理對此通知所載資料之準確性承擔責任。

致東方匯理香港強積金系列：

東方匯理香港 – 綠色環球基金(「本基金」)之單位持有人

2019年3月28日

各位單位持有人：

有關本基金的年度報告和經審核賬目(「財務報告」)

謹此通知單位持有人本基金至 2018 年 11 月 30 日的英文版本財務報告現已以電子形式上載於網站 www.amundi.com.hk/zh。

下載程序：

- 1) 登入 www.amundi.com.hk/zh
- 2) 點擊“零售投資者”
- 3) 點擊“文件” → “文件”
- 4) 點擊“年度報告”之下的“東方匯理香港強積金系列”
- 5) 儲存或列印財務報告

本基金將不會分派財務報告的印刷本，但財務報告的印刷本將可於基金經理人東方匯理資產管理香港有限公司的辦事處索取。

基金經理人辦事處地址：

東方匯理資產管理香港有限公司
香港金鐘道 88 號太古廣場第一期 901 至 908 室

如對上述事項有任何查詢，請聯絡基金經理人東方匯理資產管理香港有限公司，電話 (852) 2521 4231。

此致

東方匯理資產管理香港有限公司